
Gemeente 

  (geanonimiseerd)

eite Waalre 

Gemeenteraad Waalre 2 

Postbus 10.000 29 JAN, 2025 

5580 GA Waalre no 

Betreft: Openbaar maken Nde;„?lrlh);_ 

Inspreektekst QW/ R»wa4 

Waalre, 28 januari 2025 

Geachte Gemeenteraad van Waalre, 

Op 7 januari j.L. heb ik tijdens de oordeelsvormende bijeenkomst van Uw raad mogen 

inspreken aangaande het agendapunt 7 : “Oordeelsvormende bespreking van het 

voorstel tot deelname gemeente Waalre aan de Gebiedsgerichte Aanpak Grenscorridor. 

De volgende dag (8 januari) heb ik de door mij uitgesproken tekst toegezonden aan de 

griffie met het verzoek deze te plaatsen op de website van de gemeenteraad en wel op 

een zodanige wijze dat mijn verhaal in elk geval ook extern ( dus niet alleen intern voor 

het gemeentebestuur, maar juist openbaar) te lezen zou zijn. 

Daarna heeft een in mijn ogen nogal merkwaardige emailcorrespondentie 

plaatsgevonden met de griffie (zie bijlage 1). Ik kan de handelwijze van de raad c.q. griffie 

niet rijmen met artikel 6 (inspraakprocedure) van de Verordening participatie gemeente 

Waalre 2022. Ik ben zeer gehecht aan openheid van bestuur bij overheidsinstanties en 

zeker aan het respecteren van de rechten van de belanghebbende burger hierbij. 

“Meepraten met de Raad” is in dit verband toch wel iets heel basaals. 

Daarom stuur ik U deze brief, met daarbij de tekst van hetgeen ik op 7 januari j.L. heb 

ingesproken (zie bijlage 2, is digitaal al toegezonden aan de griffie). 

Ik hoop en verwacht dat mijn brief met relevante bijlage 2 alsnog wordt geplaatst op de 

website van Uw raad (www. waalre.nl ) bij de ingekomen stukken. 

In een soortgelijk geval (mijn brief van 29 januari 2024) is mijn inspreektekst keurig met 

toelichting en voor alle belanghebbenden zichtbaar onder weeklijst 2024-04 op de 

website van de gemeenteraad geplaatst. 

‚gachting jegens Uw raad, 

(geanonimiseerd)



/?)/,‚ ll‘/";4 / 

Verzonden: Insdag 21 Januart 2 

Aan: oriffie 

Onderwerp: Re: Inspreektekst 7 januari 

Ik zie nog steeds niet dat mijn inspreektekst is toegevoegd aan agendapunt 3 van de 

raadsbijeenkomst van 7 januari j.l. 

Ik vind alles best als mijn verhaal op enig moment ook maar “extern" (dus voor de Waalrese burgers 

als primair belanghebbenden), beschikbaar is en niet door de griffie geruisloos en als "intern niet- 

relevant" in de prullenbak wordt gestopt. Desnoods wil ik ook wel een aparte brief sturen aan de raad 

en dat deze brief dan zichtbaar wordt opgenomen op de website van de raad bij de 

raadsinformatie/ingekomen post. 

Gebruik maken van het inspreekrecht doe ik niet om het gemeentebestuur (raadsleden, 

fractievertegenwoordigers en college) al dan niet vrijblijvend te plezieren, maar uitsluitend om mijn 

eigen of het algemeen belang te dienen. En hiermee te borgen dat de gemeenteraad goed 

geïnformeerd is en daardoor zorgvuldige besluiten kan nemen. 

Ik hoop U hiermee voldoende geïnformeerd te hebben en neem aan dat een en ander nu snel in orde 

zal worden gemaakt. 

met vriendelijke groet, 

Van;| 

Verzonden: maandag 20 januari 2025 1! 

Ondk 

Het klopt dat uw inspreektekst niet op de openbare website is geplaats omdat dit een intern stuk is. 

Voor de raadsleden, fractievertegenwoordigers en het college is uw inspreektekst uiteraard beschikbaar. 

Overigens is uw inspreektekst toegevoegd aan agendapunt 3 ‘Inspreekrecht’ van de oordeelsvormende 

bijeenkomst van 7 januari 2025. 

Uw inspreektekst is geen onderdeel van de vergaderstukken van de besluitvormende raadsvergadering op 21 

januari 2025. 

Hoop u hiermee voldoende te informeren. 

Met vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)
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(geanonimiseerd)

Geachte Raadsgriffier, 

  

Bezoekadres 

Koningin Julianalaan 19 

5582 JV Waalre 

nBN   

Tot op heden (zaterdag 18 januari) kan ik mijn inspreektekst nergens op de gewone, publiek 

toegankelijke, website van de gemeenteraad ( www.waalre.nl ) terugvinden. 

Ligt dit aan mij of is de griffie er nog niet aan toegekomen het verhaal met mijn duidelijke boodschap 

aan de raad bij de raadsstukken te voegen. Ik neem aan dat dit bij de raadsvergadering van komende 

dinsdag 21 januari wel het geval zal zijn. 

  

met vriendelijke groet, 

Van 

Verz 

Aan; 

Onderwerp: RE: Inspreektekst 7 januari 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Dank voor het aanleveren van uw inspreektekst. 

Uw tekst is toegevoegd voor de raadsleden aan agendapunt 3 Inspreekrecht van de oordeelsvormende bijeenkomst 

van 7 januari 2025. 

Met vriendelijke groet, 

  

Gemeente Waalre 

Postbus 10.000 

5580 GA Waalre 

t: (040) 2282500 
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nBN   

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



    
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

: Inspreektekst 7 januari 

Geachte Raadsgriffier, Besre_ (geanonimiseerd)

Bijgaand de tekst die ik, volgens de voorzitter blijkbaar alleen op persoonlijke titel, gisteren heb 

ingesproken tijdens de oordeelsvormende raadsbijeenkomst. 

Ik zou het fijn vinden als mijn verhaal (mijn naam mag er gerust bij staan) wordt toegevoegd aan de 

raadsstukken voor de vergadering van 21 januari. Ik zal dan zeker de besluitvormede 

raadsvergadering thuis of op de publieke tribune volgen. 

Met vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)



SE 

t/ L) 

Bij agendapunt 7 van de bijeenkomst van vanavond gaat u oordeelsvormend het raadsvoorstel 

2025-06 bespreken dat uiteindelijk over 2 weken tot het volgende, welluidende besluit moet 

leiden: 

“De raad besluit geen wensen en bedenkingen te uiten omtrent deelname van de gemeente 

Waalre aan de Gebiedsgerichte Aanpak Grenscorridor” 

Dit besluit is een interne en procedurele formaliteit tussen de raad en het college en heeft verder 

geen enkele juridische doorwerking of directe consequentie voor wie of wat dan ook in onze 

gemeente: Voor Burgers, voor maatschappelijke organisaties of voor ondernemers. Zelfs niet 

voor natuur en landschap en de ecologische kwaliteit van de fysieke leefomgeving in ons 

buitengebied. Iets waar wij als natuur- en milieuorganisaties intensief en bijna dagelijks mee 

bezig zijn. 

Het besluit gaat ook niet specifiek en inhoudelijk over de GGA Grenscorridor maar in algemene 

zin over de borging van de privaatrechtelijke samenwerking door decentrale overheden bij 

projecten zoals de GGA. Het beoogd resultaat van het raadsbesluit is het creëren van draagvlak 

bij het gemeentebestuur van Waalre voor een langdurige, meerjarige samenwerking/deelname 

in de GGA. Niet meer dan dat! 

Voor de goede orde: In de vele GGA-processen in Brabant zijn ook niet-overheden volstrekt 

gelijkwaardige gebiedspartners, die de intentieovereenkomst voor samenwerking hebben 

ondertekend, met alle rechten en plichten van dien. 

Als het om grondgebied van de gemeente Waalre gaat zijn er in de GGA Grenscorridor tenminste 

3 gelijkwaardige gebiedspartners in het proces betrokken, elk met hun eigen specifieke 

belangen: de gemeente Waalre, de ZLTO en de natuur- en milieuorganisaties. Wij als natuur- en 

milieuorganisaties zijn net zo veel belanghebbende, zo niet meer, als de gemeente. 

Daar zou ik het nu bij kunnen laten, ware het niet dat zowel bij de beeldvormende bijeenkomst 

op 8 oktober j.l. als nu in het raadsvoorstel aan U als raad volstrekt eenzijdige en inmiddels ook 

achterhaalde informatie over de GGA Grenscorridor is verstrekt. Bovendien heb ik op 8 oktober 

duidelijk beluisterd dat er noch bij het College noch bij de raad veel enthousiasme is om deel te 

nemen in de GGA. 

Mag ik zo meteen nog iets over het belang van de GGA voor ons zeggen. Waarom s burgers 

daarom ook van het gemeentebestuur van Waalre verwachten en wellicht zelfs eisen, dat zij als 

een van de gebiedspartners in de GGA Grenscorridor in het verdere proces een maximale 

betrokkenheid en inbreng van mensen en middelen zal geven. Dit om de voor ons zo belangrijke 

ecologische waarden en daarmee de omgevingskwaliteit in ons buitengebied duurzaam te 

behouden en waar nodig te versterken. 

  

Mijnheer de Voorzitter, U hoeft niet bang te zijn; Ik ken de huisregels en houd het kort.   

U stopt mij maar als mijn tijd voorbij is of U mij beu bent. Dan stuur ik de rest van mijn verhaal 

morgen wel naar de griffier. 

In 2024 heeft het nieuwe kabinet de stekker uit Nationaal Programma Landelijk Gebied 

getrokken en is hiermee ook de in 2023 gestarte GGA Grenscorridor op dit moment in feite 

volkomen tot stilstand gekomen. Er is geen politiek draagvlak meer voor en dus gebeurt er ook 



niets. De GGA Grenscorridor is een lege huls geworden. De komende drie jaar zal dit 

ongetwijfeld zo blijven. Zeker voor het grondgebied van Waalre, het deelgebied A 

Het verbaast mij dat het College bij het vandaag te bespreken raadsvoorstel niet de brief heeft 

toegevoegd die Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant op 15 oktober .l. aan alle 

gebiedspartners, dus ook aan de Gemeente Waalre, heeft gestuurd over de verdere aanpak van 

het landelijk gebied op korte termijn. 

De instructies die GS geven zijn klip en klaar. Wij hopen dat ook het gemeentebestuur van 

Waalre deze brief goed ter harte heeft genomen. En de wettelijke verantwoordelijkheid die Zij 

heeft voor de omgevingskwaliteit ook daadwerkelijk zal nemen. En alles wat daarmee 

samenhangt nu eindelijk ook eens full-speed gaat uitvoeren. De tijd van vrijblijvende visie- en 

beleidvorming voor gemeenten is voorbij. We praten nu over wettelijke doelen op het gebied van 

water, bodem, lucht, natuur, landschap en biodiversiteit die op heel korte termijn gehaald 

moeten worden en over de afronding van projecten die al jaren in de pijplijn zitten en waar geld 

voor is gereserveerd. Er is op dit moment heel veel werk aan de winkel in onze gemeente, zeker 

voor het gemeentebestuur en het ambtenarenapparaat. Zaken die gedaan moeten worden, of 

het gemeentebestuur dat nou leuk vindt of niet. 

De in Waalre actieve natuur en milieuorganisaties willen in het kader van de in de Omgevingswet 

geregelde participatie en als mede-gebiedspartner in de GGA graag met de gemeente en de 

ambtenaren intensief samenwerken. 

Dit liever dan dat wij tegenover elkaar komen te staan. En Waalre helemaal op slot gaat voor 

nieuwe ruimtelijke plannen, voor vergunningen voor met name agrarische ondernemers of dat 

wij ons met enige regelmaat tot de bestuursrechter moeten wenden. 

U als gemeenteraad bent de eerst aangewezene om nu met wensen en met de benodigde 

initiatieven te komen en het College en de ambtenaren aan het werk te zetten. 

Ziet U dat ook zo? Als belanghebbende burger zal ik vanavond graag vernemen welk oordeel U 

als gemeenteraad heeft over de transitie van het landelijk gebied in Waalre, over de 

gebiedsgerichte aanpak en over de rol van de gemeente hierbij. 

  

ieen wensen en bedenkingen bij de gemeenteraad” ‚zoals het College van B&W dat graag ziet 

in het voorliggende raadsvoorstel en raadsbesluit is voor ons in elk geval geen optie. 


